

《单词百科:membership是什么意思?membership怎么发音?membership的解释和用法》

英语单词membership是什么意思?membership怎么读?membership怎么发音?简答网为您整理了membership的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



membership怎么读

membership的读音:[memb p]

membership的意思

1、n.会员身份,成员资格/人数;

membership的相关词组

1、membership group 所属集团;

2、membership fee 会费;

3、membership card [法] 会员证;

membership的近义词

1、company n. 公司, 商号;作伴, 伴侣, 客人;连队, 中队;(社交)集会, 聚会;

2、fellowship n.友谊, 交情;会社, 团体;研究员职位;学术奖金;

membership的双语例句

1、There are 23 Clubs throughout the U.S., and your membership entitles you to enjoy all of them.

全美共有23家俱乐部, 您的会员资格可让您享受所有俱乐部的服务。

2、Party membership has increased by more than 4, 000, 000 since then.

从那时到现在,党员增加了400多万人。

3、The European Builders Confederation has a membership of over 350,000 building companies.

欧洲建筑商联合会拥有逾35万家建筑公司成员。

4、Who is eligible to apply for membership of the association?

谁有资格申请加入这个协会?

5、They rejected his application for membership.

他们拒绝考虑他的成员资格申请。

6、He has brought his membership credentials with him.

他的组织关系已经带来了。

7、Membership has ballooned beyond all expectations.

会员的增加比预期的要快。

8、She was my sponsor when I was applying for Party membership.

她是我的入党介绍人。

9、The task of the Commission , as noted in the Olympic Charter, is to examine each candidature for membership of the IOC and to establish a report on each candidature to the IOC Executive Board.

奥林匹克宪章规定, 提名委员会的任务是对每位申请国际奥委会成员资格的候选人进行审查并向国际奥委会执行委员会提交对每位候选人的审查报告。

10、They kept back 80 dollars from my wages for trade union membership dues.

他们从我的工资中扣下80元钱交工会会费。

11、I know what his game is — he's trying to get somebody to propose him for membership of the golf club.

我知道他有什么用意——他正想找一个人推荐他成为高尔夫俱乐部的会员。

12、Their membership seems to have risen to something over 10,000.

他们的会员似乎已经增加到约1万名以上。

13、There is no percolation of political ideas from the membership to the leadership.

政治观念不会从成员那里传到领导层。

14、The membership voted to change the rules about women members.

全体会员投票决定修改有关女性会员的章程。

15、We're trying to increase our membership.

我们正在设法增加会员人数。

16、...organizations with huge memberships.

会员队伍庞大的组织

17、The membership of the club is now 500.

目前俱乐部成员数达500人。

18、Her membership of the Labour Party has lapsed.

她已不再是工党党员。

以上是简答网为您整理的membership怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于membership的用法、membership的释义、membership的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/membership>

